



## **Styrelsemöte 240417**

### **Dagordning/protokoll**

**Närvarande:** Viveca Räm, Jenny Söderberg, Annika Arosenuis, Linda Bejersten, Isabelle Bejersten, Matilda Eriksson

**Frånvarande:** Cathrine Berglind,

**Gäst:**

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande öppnar mötet.

#### **§2. Godkännande av dagordning**

#### **§3. Val av justerare**

#### **§4. Föregående mötesprotokoll**

#### **§5. Redogörelse för ekonomi**

Saknas några medlemsavgifter fortfarande, Viveca påminner.

Festen kostade ca 9000 kr. Vi behöver fylla på.

#### **§6. Rapport från tävlingskommittén**

#### **§7. Ungdomsledamoten informerar**

#### **§ 8. Kommande eller genomförda aktiviteter**

Förslag på kommande aktiviteter:

Göra ett årshjul- skissa så att det blir lagom aktiviter över året.

Tävlingar

**16 juni Dressyrtävling Div 3, LB:2 och LB:3**



Amanda Fog överdomare och Kristina Alderheim domare.

Saknas överdomare på morgonen, Viveca kollar. Tips Victor.

Viveca kan ta ansvar för tävlingen men vill gärna lära ut hur man gör i Equipe, startlistor m.m. Anmälan öppnar en månad innan. Förslag att stänga anmälan 2 dagar innan så det blir mer tid att göra listorna.

Om det är fint väder måste vi lägga in paus för vattning av banan.

Kom ihåg att koka korv.

### **Fälttävlansallsvenskan för ponny och häst den 28-29 juli. Distriktsmästerskap samma helg.**

Behövs en arbetsgrupp som jobbar tillsammans med Stora Väsby.

Datum för uppstartsmöte: Viveca kallar.

Sponsorer, funktionärsmat, kafeterian m.m

Stina och Stefani har tagit på sig ansvar att hitta funktionärerna. Listor finns från tidigare och det går bra att fråga Annika.

### **Medlemsdag**

Bygga dressyrstaket, röja gräs, stänga av parkeringen och förbereda inför tävlingen.

Kolla kafeterian m.m.

Städdag: 9 juni kl 12. Vi grillar lunch. Viveca bjuder in.

Linda fixar mat.

### **Aktivitet för att tjäna pengar**

Ravelli eller New Body. Grillkol, kryddor och marinad?

Pay'n ride eller Pay'n ride.

Öppen bana- bokning och swishbetalning. Bygga ny bana tex varje söndag inför vecka. Öppet i juni. Bokningssystem? Fråga Christell-Jenny frågar.

Öppenbana onsdag och lördag 12-19 från 1 juni till 29 juni. 200 kr per ekipage.

Matilda kollar med Jens om banskisser.

Använda våra lite mer slitna tävlingshinder (måste ändå målas) tillsammans med träningshinderna. Laminerad swishlapp. Skylta gångväg från parkering till gräsbanan.



Bodarna på terrängbanan måste flyttas, det måste ansökas om bygglov. Ska flyttas längst in på parkeringen så länge. Föreningen måste tömma hinderboden. Jens får återkomma om när. Jens har sagt att det kommer finnas en vagn för hinder. Annika kollar med Jens.

Laminerad swishlapp vid banan. Skylta gångväg från parkering till gräsbanan.

### **Fälttävlanskurs.**

Kolla med Victor om möjlighet och pris. Ev lägga på en slant per person för att få in lite pengar. Linda kollar och återkommer. Kolla med Lena Bredberg annars.

Sälja lite fika under dagen, lunch.

### **Genomförda aktiviteter:**

Medlemsfest mars

## **§ 9. Medlemskommunikation**

Viveca uppdaterar webben och gör ett utkast med information om öppenbana.

Vi lägger ut så snabbt om möjligt om öppenbana och Fälttävlanskurs.

## **§ 10. Anläggning och materiel**

Köpa in krattor, 2 eller 3 "hinderkrattor" till ridhuset och paddocken.

Vissa tävlingshinder behöver målas i år.

Punktering på vagnen för dressyrstaketet och behöver fixas vid handtaget/koppling. Annika påminner.

Kafeteria vagnen lutar lite samt en trasig Eu-pall utanför.

## **§ 11. HB informerar**

Samarbetsavtalet måste skrivas om mellan HB och föreningen. Hittas inte alls, måste skrivas om. Kalle & Herman gör ett utkast, både till EFRK och Stora Wäsby.

## **§ 12. Övriga frågor**

Klubbkläder



Pike, funktionströja, väst, jacka, keps, mössa, marinblått och grönt. prima4you. Vi måste bestämma vad vi ska ha sen är det enkelt att beställa. Linda kollar vidare med både prima4 you & Stigsberg.

Finns HKM sortiment?? Önskemål om funktionströjor.

Linda frågar sortiment och tar med det till mötet nästa gång.

Grönt och guld logga

### **Övrigt:**

Tävlingsgruppen hade möte förra veckan, nästa möte den 29/5.

### **§ 13. Nästa möte**

Nästa möte 4 juni kl 18:30 i stallet vid fint väder.

### **Mötet avslutas**

**Sekreterare**  
**Linda Bejersten**

**Justerare**  
**Jenny Söderberg**

**Ordförande**  
**Viveca Räim**